



Paraît le lundi matin

Published every Monday morning

Abonnements \$2 par an
Subscriptions \$2 a year

Payables d'avance
Payable in advance

MUNICIPAL

Gazette

MUNICIPALE

DE—OF

Montreal

Organe officiel de la Corporation
de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation
of the City of Montreal

CANADA

Deuxième année No. 10
Second year -

10 Avril 1905
April

Les abonnements sont reçus chez
Le Trésorier de la Ville de Montréal,
Hôtel de Ville

Les autres communications doivent
être adressées au directeur de
"LA GAZETTE MUNICIPALE"
Hôtel de Ville

Forward subscriptions to
The City Treasurer of Montreal
City Hall

All other communications should be
addressed to the managing-editor of
"The Municipal Gazette"
City Hall

TELEPHONE : MAIN 4240

Deliberations

des Commissions, etc

of Committees, etc

COMMISSION DES FINANCES

Compte-rendu de l'assemblée du 31 mars

Sont présents: MM. les échevins Vallières, président, Ekers, Lapointe, Carter et DeSerres.

1. Soumise et lue une lettre de l'assistant-gérant de la Banque de Montréal, informant la Commission que des instructions ont été données, à l'effet de supprimer l'obligation de la Ville de maintenir une balance déterminée au crédit de son compte.

Déposée aux archives.

2. La sous-commission *re* Impressions et Papeterie fait rapport, recommandant d'accorder la requête des journaux quotidiens demandant 6 cents par ligne, mesure agathe, pour les annonces de la Ville, au lieu de 4 cents par ligne comme ci-devant, et que les comptes des différents journaux soient soumis au commis du Département de la Papeterie avant d'être soumis à la Commission des Finances.

Résolu: De concourir.

3. La sous-commission *re* Impression fait rapport que, dans leur opinion, le rapport annuel du trésorier et du contrôleur de la Ville pour 1904, devrait être imprimé dans la *Gazette Municipale*, et un débat s'en suivant.

Sur proposition de M. l'échevin Ekers, il est

Résolu: Qu'en vue de l'inconvénient qui pourrait en résulter dans le département du trésorier, la soumission de M. A.-P. Pigeon, au prix de \$704.10 pour 1,000 copies dans chaque langue, soit acceptée (M. l'échevin DeSerres dissident.)

4. Les minutes de la sous-commission *re* Impression, en date du 24 mars, sont adoptées.

5. Soumise et lue une lettre des avocats de la Ville, en rapport avec la réclamation de Michael McGurn, conseillant qu'en vue du litige existant à ce sujet, instruction devrait être donnée au trésorier de la Ville de ne pas insister sur le paiement de la taxe due par ledit McGurn.

Résolu: De donner instruction au trésorier de la Ville de suivre le conseil ci-dessus.

6. Soumis et lu un rapport des avocats de la Ville à propos de la cause de Dame J.-C. Caron *vs* la Ville, ainsi que le

FINANCE COMMITTEE

Report of Meeting, held the 31st March.

Present: Aid. Vallières, chairman, Ekers, Lapointe, Carter and DeSerres.

1. Submitted and read a letter from the assistant manager of the Bank of Montreal, informing the Committee that instructions have been given to cancel the City's obligation to maintain a free balance in the City's account.

Fyled for record.

2. The sub-committee *re* Printing and Stationery reported, recommending that the request of the daily papers to be allowed 6 cents per line, agate measure, for the City's advertisements, instead of 4 cents per line as heretofore, be granted and that the accounts from the different newspapers be submitted to the clerk of the Stationery Department previous to their being submitted to the Finance Committee.

Resolved: To concur in said report.

3. The sub-committee *re* Printing reported that, in their opinion, the annual report of the City Treasurer and Comptroller, for 1904, should be printed in the *Municipal Gazette*, and a debate arising.

On motion of Ald. Ekers, it was

Resolved: That in view of the inconvenience this might cause to the Treasurer's Department, the tender of Mr. A. P. Pigeon, at the price of \$704.10 for 1,000 copies in each language, be accepted (Ald. DeSerres dissenting.)

4. The minutes of the sub-committee *re* Printing, dated 24th March, were concurred in.

5. Submitted and read a letter from the City Attorneys, in connection with the claim of Michael McGurn, advising, in view of the litigation in connection with said matter, that the City Treasurer be instructed not to insist upon the payment of the tax due by the said McGurn.

Resolved: To instruct the City Treasurer to comply with said recommendation.

6. Submitted and read a report from the City Attorneys in connection with the case of Dame J. C. Caron *vs* the City, as well as a report from Messrs. W. Oman, and T. Charpen-